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Spånga-Tensta stadsdelsnämnd 

Stadsdelsförnyelse i Spånga-Tensta, förslag om läktartrappa i Tensta-
hallen 

Förslag till beslut 
Stadsdelsnämnden beslutar 
- att godkänna förslaget om att utföra en läktartrappa i Tenstahallen till en kostnad 

om 400 000 kr att räknas till stadsdelsförnyelse i Spånga-Tensta, 
 
 
 
 
 
 
 
Jack Kindberg 
Stadsdelsdirektör  Gabriel Marawgeh  
   Avdelningschef 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bilaga: Ansökan från Tenstahallen; Läktartrappa till Tenstahallen. 
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Ärendets beredning 
Ärendet har beretts inom avdelningen för kansli och medborgarkontor i samråd med 
övriga berörda avdelningar inom förvaltningen. 
 
Arbetsgruppens förslag 
Tenstahallen har i samarbete med Tensta basket, Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning, 
och idrottsförvaltningen arbetat fram ett förslag om att utföra en läktartrappa i Tensta-
hallen för att kunna ta emot publik till olika sportevenemang. Den totala kostnaden 
beräknas till 520 000 kr. 
 
Förvaltningens förslag 
Förvaltningen anser att en läktartrappa skulle förbättra Tenstahallens förutsättningar att 
kunna ta emot publik och därigenom öka intresset för idrott. 
400 000 kr föreslås finansieras genom stadsdelsförnyelse och resterande 120 000 kr på 
annat sätt. Andra finansiella lösningar undersöks för närvarande i samråd med idrotts-
förvaltningen. 400 000 kr är det som återstår att besluta om från stadsdelsförnyelse, 
förutsatt att tidigare beslutade och förslag till beslutade åtgärder kan genomföras och 
bekostas innan årsskiftet. Utifall resterande 120 000 kr för att kunna utföra läktartrap-
pan inte kan finansieras på annat har förvaltningen för avsikt att återkomma till nämn-
den.. 
Förvaltningen föreslår att 400 000 kr godkänns att räknas till stadsdelsförnyelse. 
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